
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 6/18 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne, 11. 4. 2018, ob 15.00 na Reaktorju v sejni sobi 
ICJT 

  
Prisotni B. Črnič, J. Pungerčar, M. Štraus, B. Žefran. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
I. Falnoga, A. Fekonja, R. Gruden, T. Gosar, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, M. Gams, G. 
Tavčar, I. Zajc. 
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 5/18, seje z dne 14. 3. 2018 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik zadnje seje IO SVIZ/IJS. Člani, ki se seje niso udeležili, 
se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2.       Tekoča obvestila 

  
a)      J. Pungerčar je poročal, da je SVIZ Slovenije na naslove političnih strank, ki bodo kandidirale 
na junijskih parlamentarnih volitvah, poslal vprašanja glede financiranja in opredelitev stališč do 
raziskovalne dejavnosti in kulture. Ključna vprašanja, na katera raziskovalci v okviru SVIZ-a 
pričakujemo odgovore, se glasijo: 
  
- Ali se strinjate, da bi morala Slovenija za raziskave in razvoj nameniti iz javnih sredstev vsaj 1 % 
BDP? 

- Postavite letnico, ko naj bi Slovenija po željah vaše stranke iz javnih sredstev namenila za 
raziskovanje in razvoj 1 % . 
- Kolikšen delež BDP naj se v proračunu Republike Slovenije za leto 2019 nameni za raziskovanje 
in razvoj? 

- Ali podpirate zahtevo raziskovalk in raziskovalcev v raziskovalnih inštitutih, da se čim prej na 
začetku novega mandata sprejme nov Zakon o raziskovalno-razvojni dejavnosti, ki bo zagotovil 
takojšnje občutno povišanje javnih proračunskih sredstev za znanost, stabilno financiranje te 
dejavnosti in opredelil, kdaj bomo dosegli 1 % BDP za RD iz javnih sredstev? 

  
b)      Organizacija »Shod za znanost« namerava 18. aprila 2018 organizirati opozorilni shod pred 
ZRC SAZU in s tem opozoriti na težave raziskovalnega dela v javnih raziskovalnih zavodih in 
univerzitetnih ustanovah. J. Pungerčar, ki sodeluje v organizaciji shoda za znanost, bo na IJS 
organiziral udeležbo na shod in na njem podal izjavo za medije. Z lanskoletnim shodom je bilo 
doseženo, da je vlada znanosti namenila nekaj več denarja. Z letošnjih shodom organizatorji 
nadaljujejo osveščanje, predvsem politikov, ki nameravajo kandidirati na spomladanskih 



parlamentarnih volitvah, da znanost upravičeno pričakuje več denarja in stabilnejše financiranje 
raziskovalnega dela ter da raziskovalci od teh zahtev ne bodo odstopili. 
  
c)       J. Pungerčar je poročal, da je 10. aprila 2018 potekal 5. kongres Konfederacije sindikatov 
javnega sektorja Slovenije (KSJS), na katerem je sodeloval kot eden od 162 delegatk in delegatov. 
Sprejeli so poročilo o delovanju v preteklem mandatnem obdobju, spremembe in dopolnitve 
statuta, program za prihodnje štiriletno obdobje, izvolili predsednika in potrdili vprašanja, ki jih 
bo KSJS pred državnozborskimi volitvami naslovila na politične stranke. Kot kandidat za 
predsednika KSJS za prihodnji štiriletni mandat je bil izvoljen Branimir Štrukelj, glavni tajnik SVIZ, 
ki je že doslej uspešno vodil konfederacijo in pomembno prispeval k njeni prepoznavnosti v 
javnosti. 
  
3.       Evidentiranje kandidatov za sindikalne zaupnike in predsednika sindikata SVIZ/IJS 

  
Ker je letošnje leto volilno leto, moramo ponovno izvoliti neprofesionalne sindikalne zaupnike za 
delovanje sindikata SVIZ/IJS, zato smo sprejeli sklep: 
  
Sklep 1: Vse člane IO bomo povprašali, kakšno število neprofesionalnih sindikalnih zaupnikov sem 
jim zdi primerno za delovanje v naslednjem mandatnem obdobju, 2018–2022. V skladu z našim 
statutom predlagamo, da glasujete za število neprofesionalnih sindikalnih zaupnikov, ki bi jih v 
nadaljevanju naši člani izvolili izmed članov IO:  a) 3 člani, b) 4 člani, 5) članov ali d) 6 članov. Člane 
bomo prosili, da nam svoje odgovore posredujejo do ponedeljka 16. 4. 2018. 
  
4.       Obravnava vprašanj, ki so nam jih poslali člani 
  
Naši člani, ki niso zadovoljni s plačilom za svoje opravljeno delo, so nam že pred skupščino poslali 
vprašanja, povezana s svojimi plačami. Obljubili smo jim, da bomo vprašanja kot točko 
obravnavali na prvi naslednji seji. Danes so nam ponovno poslali vprašanja, vezana na pravično 
plačilo opravljenega dela, na katera jim moramo odgovoriti, zato smo sprejeli sklep: 
  
Sklep 2: Ker smo tik pred sejo ponovno prejeli dodaten dopis, bomo zaprosili, da nam člani, ki 
imajo vprašanja glede poštenega in pravičnega plačila za opravljeno delo, svoja vprašanja 
smiselno na kratko združijo v dve do tri postavke in nam jih posredujejo. Nato bi bilo najbolje, da 
nam jih pojasnijo na temu namenjeni točki dnevnega reda na eni od naslednjih sej IO SVIZ/IJS, na 
katero bi bili povabljeni. 
  
5.       Razno    
  
a)      S strani članov smo prejeli predlog za spomladanski izlet. Člani so predlagali potovanje v 
Apulijo, pokrajino na jugu Italije, med 30. majem in 3. junijem 2018. Do realizacije izleta bo prišlo, 
če se bo nanj prijavilo zadostno število članov, to je vsaj 20. Znesek participacije, ki jo bo sindikat 
namenil izletu, pa bo znan po izidu volitev skupščine, o čemer bomo člane obvestili. 
            
Seja je bila končana ob 16.30.                                                          Zapisnik pripravila:    M. Štraus P. 



Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                                  Zapisnik pregledal:     J. 
Pungerčar    
  
Ljubljana, 23. 4. 2018 

  
  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


